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Til stede: Søren, Helle, Kenneth, Jasmin, Henrik, Erik, Rasmus, Tina, Sanne, 

Jacob, Thomas og Ditte 

Afbud: Birgit, Mads, Annemette og Jan 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt dog med en note vedr. opmærksomhed på 

sikkerheden i Fysiklokalet. TL har undersøgt dette og der er 

intet at påtale. 

 

 

3/               Til Drøftelse og evt. drøftelse: 

 

3a/ Corona  

Referat af virtuelt 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mandag 17. januar 2022 
kl. 18.00 – 20.00 

 
 

 
 
 

 



Varianten gør at smittetallet stiger. Grundet det stigende 

smittetal har Ledelsen udarbejdet en ny handleplan, der gør 

håndtering af Corona mere enkelt og lettere for forældrene at 

søge vejledning. SB bakker op om dette tiltag, da de ønsker 

at passe på ledelsen. 

Forældrene har modtaget den nye handleplan positiv og der 

opleves stor opbakning.  

Ledelsen laver en opsamling mandag og der laves opslag 

vedr. weekendens smittede.  

 

SFO´en er opdelt bortset fra ydertimerne. Det fungerer godt 

og eftermiddagene er planlagt, så der foregår aktiviteter og 

ture ud af huset. God opbakning fra forældre. 

 

Der er smitte i personalegruppen, hvilket kræver 

vikardækning. Ledelsen er opmærksomme på dette, grundet 

det høje smittetal dækkes lektioner og SFO bedst muligt. Det 

kan blive aktuelt at sende de ældste elever hjem, i tilfælde af 

større smitte blandt personale.  

 

 

Der afholdes terminsprøver i denne uge og grundet 

pædagogiske overvejelser foregår dette i samme lokale, dog 

med afstand. Ledelsen understreger at der kontinuerligt 

foregår didaktiske og pædagogiske overvejelser i de 

beslutninger, der træffes.  

 

 

3b/ Trafik/Færdsel 

Der er endnu ikke truffet en afgørelse vedr. vejbump mv. på 

Catrinebergvej. 

Vi mangler fortsat tilbagemelding ift. politiets vurdering af 

sikkerhed for skolepatruljen. 

Det er personale, der sørger for den sikre skolevej. Ledelsen 

påpeger, at dette ikke er en holdbar løsning fremadrettet. 

 

TL kontakter Lars Koch vedr. status på skolepatrulje og Kys 

og farvel-parkeringen ved SFO.  

 

 

 



 

3c/ Henvendelse til kommune vedr. tabt svømmeundervisning 

Kurt Scheelsbeck har sendt et svar på SB´s henvendelse 

vedr. tabt svømmeundervisning og det er desværre ikke 

muligt indhente forsømt svømmeundervisning.  

 

Skolebestyrelsen tager beslutningen til efterretning. 

 

  

 

3d/ Fondsansøgning  

Vi har desværre fået afslag på fondsansøgningerne. Der er 

gjort et stort forarbejde fra både skolebestyrelse, elevråd og 

ledelse. 

 

 

 

 

3e/    

3f/ 

 

  

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

Kostpolitik: Gruppen er fortsat i proces med kostpolitikken.  

 

 

 

 

4b/  Eleverne:   

4c/ Skolebestyrelsen:   



Opfordring til at kigge FB side Skolebestyrelser i HTK.   

Henvendelse fra Mølleholms SB vedr. evaluering af IT og 

IPads i undervisningen. Det ønskes, at SB kunne blive en del 

af denne kommunale evaluering. 

SB undrer sig også over kommunens IT-politik, hvor 

skolens 0.klasse ikke bruger iPads. SB ønsker iPads i 

0.klasse. 

IT-politikken hedder en device per elev fra 1.klasse og pc fra 

7.klasse.  

Valg til SB: 

Der er valg til SB i foråret.  

 

4d/ Medarbejderne: 

Der er ikke noget fra medarbejderne. 

 

4e/ Ledelsen: 

Renovering af lokaler: ISC har tilkendegivet at der er afsat 

midler til renovering og etablering af naturfagslokaler samt 

h/d-lokalerne. Administrationen ISC har valgt at Sengeløse 

og Borgerskolen bliver de første som får nye lokaler. 

 

Skolens eget nyindkøbte Makerspace installeres den 28.1 

2022. 

 

Indskrivning for det kommende skoleårs 0.klasser nærmer 

sig afslutningen. 

 

Skole/hjemarbejde: Forældre vælger at komme tilbage til 

Sengeløse skole efter at have valgt et andet skoletilbud. 

Dette ønsker Ledelsen at være nysgerrig på og sørger for en 

god og konstruktiv dialog om dette med henblik på et godt 

fremadrettet samarbejde.  

 

 

Der er ansættelsessamtaler til en stilling på Øtoften i uge 4.  

 

 

 

 

4f/ Personalesager – lukket punkt:  



 

 

5/              Eventuelt:  

 

                  

Mødet slut: 19.20 

 

Næste møde: 8.3 2022 

 

Punkter til kommende møder 

• Brev til forældre vedr. ansvar for Skolepatrulje. 

• Værdigrundlag – nedsættelse af arbejdsgruppe. Elevrådet drøfter dette og 

kommer med tilbagemelding.  

 


